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W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

Małgorzata Mańka-Szulik, 
prezydent Zabrza:
- Wyłonienie wykonaw-
cy to pierwszy, ale za 
to duży krok w kierun-
ku rozpoczęcia budo-
wy nowego stadionu 
Górnika. 
Przyznam, że podob-
nie, jak kibice, cze-
kałam na te chwilę z 
ogromną niecierpliwo-
ścią. Potrzeba czter-
nastu dni, by umowa 
nabrała mocy prawnej. 

Tą informacją od 
kilku dni żyje całe 
Zabrze! Wiadomo już 
komu zostaną powie-
rzone prace przy no-
wej arenie sportowej 
Górnika - generalnym 
wykonawcą pierw-
szego etapu moderni-
zacji stadionu w Za-
brzu będzie firma Po-
limex-Mostostal S.A. 
z Warszawy, której 
oferta (cena brutto 
inwestycji 192 499 
853,04 PLN) uzyska-
ła najwyższą notę.

Inżynierem kontrak-
tu zostało konsor-
cjum składające się 
z dwóch firm: ECM 
Group Polska Sp. 
z o.o. i POI Sp. 
z o.o. (cena brutto 
1 329 630 PLN).
Polimex Mostostal to firma, 
która zdążyła się zadomowić na 
Śląsku. Za miedzą, w Gliwicach 
w ciągu nieco ponad dziesięciu 
miesięcy wybudowała Stadion 
Miejski, na którym w roli gospo-
darzy, jesienią zagra miejscowy 
Piast. Ten sam wykonawca wy-
grał przetarg na budowę gliwic-
kiej hali Podium. 

- Czy kamień spadł mi z serca? 
Tak, to chyba dobre określenie 
mojego nastroju - uśmiechał 
się po ogłoszeniu wyników prze-
targu Tadeusz Dębicki, prezes 
spółki Stadion w Zabrzu doda-
jąc, że powody do zadowolenia 
mogą być tym większe, iż Poli-
mex Mostostal pokazał, że jest 

Przetargi na Generalnego Wykonawcę oraz Inżyniera Kontraktu dla zadania „Modernizacja 
Stadionu im. Ernesta Pohla w Zabrzu - Etap I” rozstrzygnięte

Polimex Mostostal będzie 
budował stadion. Piłkarze 
zostają na Roosevelta

Jeśli nie będzie od-
wołań, lub te, które 
i tak ewentualnie 
wpłyną, nie będą 
miały merytoryczne-
go uzasadnienia, to 
budowa obiektu mo-
głaby ruszyć już na 
początku września. 
Przetarg dotyczy pierwszego 
etapu budowy stadionu, w ra-
mach którego powstaną trzy 
trybuny: północna, wschodnia i 

południowa wraz z narożnikami. 
W pierwszym etapie powstanie 
także parking i główny plac wej-
ściowy wraz z systemem kaso-
wym. Część powierzchni obiek-
tu zostanie wyodrębniona na 
działalność komercyjną, m.in. 
kioski gastronomiczne. Realiza-
cja ma trwać 20 miesięcy. 

Po przebudowie obiekt będzie 
posiadał około 32 tys. miejsc 
siedzących, w tym miejsca 
w lożach VIP. Stadion będzie 
spełniał wymogi najwyższej, 
czwartej kategorii standaryzacji 
UEFA. Zanim jednak Polimex 

Mostostal go wybuduje, Górnik 
musi gdzieś rozgrywać swoje 
mecze. Część, która za chwilę 
przekształci się w gigantyczny 
plac budowy została już odgro-
dzona. Piłkarze póki co na Ro-
osevelta pozostaną, przy czym 
mecze Górnika obejrzy 3,5 ty-
siąca widzów. 
- Kąt może ciasny, ale za to 
własny. Zawsze lepiej grać u 
siebie, choćby dla mniejszej 
publiczności. Do czasu, zanim 
nowy stadion powstanie, musi-
my sobie jakoś radzić - tłuma-
czy prezes Dębicki.   

 Na razie nieaktualna wydaje 
się być kwestia gry Górnika w 
Gliwicach. Taką opcję rozwa-
żano przygotowując dokumen-
ty licencyjne. Stadion Miejski 
w Gliwicach został zgłoszony, 
jako obiekt rezerwowy, ale 
wpuszczenie mniejszej liczby 
kibiców na Roosevelta też nie 
stanowiło przeszkody w uzyska-
niu licencji. O podjęciu decyzji o 
grze Górnika na swoim obiekcie 
dla mniejszej publiczności, w 
jakiejś mierze decydowały rów-
nież protesty sympatyków Pia-
sta Gliwice, którzy u siebie go-
ścić klubu z Zabrza nie chcieli. 
Zdanie, by Górnik, przynajmniej 
na razie w Zabrzu pozostał, po-
dziela również prezydent Mał-
gorzata Mańka - Szulik.

- Grajmy u siebie tak 
długo jak to możliwe 
- mówi wprost pre-
zydent Zabrza. 
W razie, gdyby przeprowadzka 
okazała się konieczna, wstęp-
ną gotowość przyjęcia Górnika 
zgłosił GKS Katowice. Odbyłoby 
się to z korzyścią dla obu stron, 
bo kibiców Górnika i GieKSy łą-
czy śląska sztama.
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Liczymy, że żadnych odwołań nie będzie i czym 
prędzej przekażemy plac budowy. Co do obiek-
tu zastępczego: myślę, że Górnik powinien grać 
u siebie tak długo, jak będzie to możliwe. 
Po prostu, w domu jest zawsze najlepiej.

solidnym i sprawdzonym wyko-
nawcą. 
- Sprawność i efektywność, 
z jaką wybudowali stadion 
w Gliwicach tylko nas w tym 

utwierdza -  podkreśla Dębicki.  
Firmy, które otrzymały niższą 
notę, na ewentualne odwołania 
mają 10 dni, licząc od 3 sierp-
nia.

Niewykluczone, że budowa stadionu ruszy już we wrześniu


